
 

 

 

Protokoll 

Styrelsemöte  

 

Datum 2023-03-14  

Plats Allhallen  

Tid 18:30  
Närvarande: Caroline Mollmyr, Sauli Hakkarainen, Anders Glemfelt, Linda Claesson, Gunnar 

Andreasson, Bo Melvås 

 

   
   

1. Mötet öppnas 

 

2. Föregående protokoll 

 

* Solceller kvarstår. 

* Storstädning i gymmet, kommer ingå i ordinarie storstädning.  

* Plexiskivor för fönster i entrén. Mathias ansvarar 

* Dörrmattorna, Mathias kollar fortsatt upp det. 

* Vid uthyrning missas det ofta att släckas i entré, lilla förrådet och köket. Susanna har 

fått i uppdrag att lösa insättning av lampor med rörelsesensorer. 

* Mathias ska återkomma med kostnad för väktarlösning vid larm.   

* Flytt av draperierna diskuteras. Om det blir flytt bör de även tvättas. Sauli ansvarar.  

 

 

3. Ekonomi 

* Avtalet för uppvärmning av skolan har inte sagts upp och förlängs därmed med 5 år.  

* Vi ska skapa en excelfil med de avtal som föreningen har och när de ska omförhandlas.  

* Ekonomin är fortsatt god. Fakturor för första kvartalet är utskickade.  

* Bokslutet för 2022 är snart klart.  

 

4. Årsmöte 

* Inför årsmötet ska vi sammanställa punkterna 5 och 6 från strategihelgen så vi kan 

presentera det som styrelsens förslag.  

* Vi ska sammanställa kontaktlista och lämna ut på årsmötet för spridning till 

medlemsföreningarna.  

* Tvätt och målning av norrsidan kommer lyftas på årsmötet, ska det göras ideellt eller 

köpas in? Styrelsens förslag.  

* Anders skriver långsiktig arbetsplan. 

* Caroline gör verksamhetsplan.  

* Påminnelse om anmälan till årsmötet ska skickas ut. Påminnelse att de kan skicka tre 

representanter då de som sitter i styrelsen inte har rösträtt.  

* Beställning av kallskuret till årsmötet, Linda beställer.  

 

5. Uthyrning 

* Ledstång har lossnat under uthyrning. Kostnad för återställning kommer faktureras.  



* Stone Castle i mars 

* Kärra handboll i april 

 

6. Gym 

* Kommit synpunkter på värmen i gymmet. Vi håller 18 grader under normala 

väderförhållande Dock svårt med värmen när solen ligger på den sidan och när jalusierna 

är fråndragna. Kan det vara aktuellt med någon form av markiser som går nära huset? 

* Det har kommit önskemål om utbyte av maskiner för att skapa mer utrymme genom att 

ha fler kombimaskiner som går att nyttja. Vi beslutar att bordlägga frågan just nu.  

* Har även kommit några idéer på att skapa mer utrymme genom att möblera om bland 

maskinerna. Undersöks vidare. 

* Ny display till roddmaskinen är beställd.  

* Susanna går anti-dopingutbildningen.  

 

7. Övrigt 

* Kontrolluppgift för kylmedium är anmäld och inlämnad.  

* Genomgång av brandskyddet gjord.  

* Vi ska skapa ett dokument till hyresgäster kring brandskyddet. Vi ska säkerställa 

dokument i hallen kring brandrutiner. Sauli ansvarar för att få mall från Direct Larm. 

Anders, Caroline och Susanna samarbetar kring det.  

* Sauli har börjat undersöka möjligheten till läktare. Finns ett första ritningsförslag. Måste 

säkerställa utrymningsväg så den inte blockeras. Måste ta fram konstruktionsritningar för 

att kunna se bärighet och kostnad mm.  

* Solpaneler till Allhallen? Vi beslutar att Sauli ska försöka få in en offert för att ha något 

att utgå från i fortsatta diskussionen. Viktigt att undersöka om taket klarar den 

belastningen samt hur vi säkerställer att vi kan bli av med snö på taket.  

* Info från ortsrådet 

Diskussion kring trafiksituationen i samhället. Diskussion kring vad man kan göra för 

tonåringar. Diskussion kring ev utegym och vart det då ska placeras. Diskussion kring 

brist på allmänna kommunikationsmedel.  

* Vi bordlägger frågan om översyn av stadgarna framöver.  

* Susanna har semester v 28–32.  

* Dörrarna till duscharna har kommit till Fristad. Ska hämtas och bytas. Gunnar ansvarar. 

* Nästa storstädning 1 april, BIF ansvarar. Vi behöver hyra lift till storstädning som går att 

nyttja inomhus.  

 

8. Nästa möte  

Årsmöte 19 april. Styrelsen träffas 17.15. 

 


